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Abstract (en)
[origin: WO9213233A1] The invention concerns a strip light comprising a housing (70) and a transparent cover (71). In order to hinge the cover
(71) to the housing (70), a multiplicity of curved brackets (75) are located along the longitudinal edge of the housing (70), while a multiplicity of pins
(87) are located along the longitudinal edge of the cover, pointing parallel to the longitudinal edge of the cover. The internal cross-section of each
curved bracket (75) is reduced by a cross-pin (79), and located on each pin, near the cross-pin (79), is a groove (89). When the assembled light is
opened, the cross-pin engages in the groove, thus preventing the cover (71) from becoming displaced with respect to the housing (70) parallel to
their longitudinal edges.

Abstract (fr)
Un luminaire est constitué d'un boîtier de luminaire (70) et d'une vasque transparente (71). Pour l'assemblage articulé du boîtier de luminaire (70)
avec la vasque (71), se trouvent sur l'arête longitudinale du boîtier de lampe (70) à l'intérieur plusieurs oeillets (75), et sur l'arête longitudinale
de la vasque plusieurs broches (7) en saillie dans le sens de l'arête longitudinale. La section de l'oeillet (75) est réduite au moyen d'une goupille
transversale (79), et dans la zone de la goupille transversale (79) se trouve sur la goupille une rainure (89), les deux étant en prise après le montage
et en position rabattue, empêchant ainsi un déplacement de la vasque (71) par rapport au boîtier du luminaire (70) dans le sens des arêtes
longitudinales.
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